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Vanhusneuvoston toimintasuunnitelmaan on kirjattu vuodelle 2023 tavoitteeksi tehdä vanhusneuvoston 
työtä näkyväksi kehittämällä eri viestintätapoja. Vanhusneuvoston puheenjohtajisto, viestinnästä 
vastaavat neuvoston jäsenet ja koordinaattori ovat keskustelleet viestinnän kehittämisestä. 

Vanhusneuvoston viestintään nähdään liittyvän kolme eri näkökulmaa:
1. Vanhusneuvoston päätöksistä ja toiminnasta viestiminen yleisesti
2. Vanhusneuvoston olemassaolosta laajempi viestintä kaikille vantaalaisille ikäihmisille
3. Kaupungin ikäihmisille kohdennettuun viestintään vaikuttaminen

Vanhusneuvosto kuulee vanhusneuvoston koordinaattori Riikka Nenoselta yhteenvedon käydystä 
keskustelusta ja käy lähetekeskustelun viestinnän kehittämiseen liittyen. Tämän perusteella 
koordinaattori laatii tarkemman viestinnän vuosikellon ja toimenpiteet kaudelle 2023–2025, joka 
käsitellään seuraavassa kokouksessa 22.8.2023.

Vanhusneuvosto 13.6.2023

Esitys:
Merkitään keskustelu tiedoksi.

Käsittely:
Vanhusneuvoston koordinaattori esittely viestinnän kehittämistä ja vanhusneuvosto kävi aiheesta 
lähetekeskustelun. Keskustelussa nousi esiin se, että tarve painetulle viestinnälle, printeille ja 
mainoksille on ikääntyvän väestön keskuudessa vielä suurta. Tämän toivotaan näkyvän viestinnässä.
Tuotiin esiin se, että tutkimusten mukaan vanhuksia kiinnostavat eniten sotepalvelut. Miten voidaan 
tehdä viestinnässä yhteistyötä hyvinvointialueen kanssa. 
Kaupungin puolelta ainoa painettu viestinnän väline on asukaslehti, ja sinne kannustettiin tekemään 
juttuideoita myös vanhusneuvoston puolelta. Voisiko sinne saada oman seniorisivun yms. Viestinnästä 
keskustelua jatketaan työryhmässä syksyllä.

Päätös:
Merkittiin keskustelu ja esitys tiedoksi.

Liitteet:
- Esitys vanhusneuvoston viestintä 13.6.2023


